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Styremøte NJFF-Troms 

20.08.2024      Sted: Teams møte 

Kl.20.00 

Til Stede: Siw, Geir, Gunnar, Anders, Linda, Stian, Lise, Linda Vassdal 

Forfall:  

Sak 49-24 Godkjenning av innkallelse og saksliste 
Forslag til vedtak: Innkallelse og saksliste godkjennes 

Sak 50-24 Godkjenning av referat fra styremøte nr.5. 2024   
Referat fra siste styremøte er sendt ut i etterkant av styremøte. 

Stillingsprosent Isak Karlstrøm, behandlet på Messenger. Han har fått utvidet stillingen til 75% stilling 

fra 01.09.24- 31.08.25  

Tilbakemelding om at det er ønsket at det var lagt fram ett regnskap på hva som kommer inn av 

midler til prosjekter styrt av Prosjektutvikler. 

En oversikt over tilskudd som er kommet inn gjennom prosjektutvikler legges fram ved neste 

styremøte. 

Forslag til Vedtak: Referat fra styremøte godkjennes. 

Sak 51-24 Runde rundt bordet 

- Hva har du gjort siden sist? 

Anders, nasjonal ungdomsmesse. Kun Anders fra Troms og finnmark hadde heller ingen 

representanter, utenom de lokale representanter som bisto under campen. 37 deltakere pluss 

administrasjon og de som organiserte. 

Greit program for hele helga. 

Stian, Sjøørretcamp i Austerfjorden. Gjennomførte med 6 deltakere, som var veldig fornøyd 

selv om det ble lite fangst. Frisk Pust i Nordreisa. Bra opplegg med rom for forbedring. Ble noe 

dødtid og ett hett opphold. Siste uka har han deltatt på rypetaksering i Kvæfjord. 

Gunnar, har jobbet litt med jaktlederkurset. Oppdatere seg på innholdet i jaktlederkurset. 

Forberedelser til Dividalen. Ønsker oversikt over deltakere på kursene som skal avholdes til 

høsten. 

Linda A, har gjennomført ett par teamsmøter og telefonmøter med de to andre i 

kvinneutvalget. Har jobbet med å få til ei helg for kvinnekonferanse, men det viser seg å være 

svært vanskelig å finne ei helg som passer. Jobber videre med saken. 

Lise, har jobbet litt med barfaringen i Mortenelva, ellers har det ikke vært så mye NJFF arbeid. 

Har sjekka litt rundt i forhold til lagersituasjonen. 

Geir, har ikke jobbet med NJFF arbeidet den siste tiden pga sykdom. 

Linda Vassdal, har ikke deltatt på siste styremøte. Har jobbet med lokallagsaktiviteter, blant 

annet jegerprøvekurs, røyekveld, demo slakting med opplæring til nye jegere.  



Norges Jeger- og Fiskerforbund- Troms  Referat Styremøte nr. 6 2024 

 2 

Sto på kopi på en epost, fra sysselmesteren om at de som lokalforening har avholdt for lite 

jegerprøvekurs. Det som var rart var at sysselmesteren at ikke hadde tatt direkte kontakt med 

Longyearbyen. 

 

 

Sak 52- 24 Orienteringssaker fra regionsekretær 

• Prosjekt Fjellrypetaksering 

Framdriftsplan og avklaringer som er gjort/ må gjøres 

Søknad Statskog 

- Gjennomføring av taksering, erfaringer og veien videre 

• Lakselus problematikk i Troms 

- Dokumentasjons kampanje på med lakselus på anadrom villfisk i Troms 

- Opprettet varslingssak til Mattilsynet 

• Økonomi 

- Orientering fra RS 

- God økonomi, penger ut og penger inn. Vi har så langt god kontroll på økonomien. Full 

oversikt når kasserer er tilbake i oktober/ november 

Sak 53-24 Frisk Pust- Gjennomføring og videre oppfølging. 

• Gjennomføring 

• Deltakere 

• Ungdomsledere 

• Rapportering 

Ett godt gjennomført arrangement, med rom for forbedringer. Litt sprengt tidsskjema 

enkelte dager. Flinke instruktører som deltok under arrangementet. 

Oppfordring til styret om at de må se på muligheter for andre plasseringer for Frisk Pust i 

2025.  

Sak 54- 24 Aktivitetsplan og kommende aktiviteter 

 

• Gjennomgang av aktivitetsplanen  

• Jaktlederkurs 

• Elgjaktkurs 
 

Markedsføring av kommende aktiviteter. En del kurs vi har lite påmelding til, spesielt 

elgjaktkurs for ungdom og elgjaktkurs for damer. 

 

Sak 55- 24 Møter og samarbeid 

• Informasjonsmøte med Nordreisa Sau og Geit. 28.08.24 

De ønsker å se på muligheten for ett samarbeid om Gaupejaktkurs vinter 2025. 

Oppfølging av tidligere samtaler med 

• Oppfølgings og informasjonsmøte med TROBUR 30. august 

- Styreleder, RS og Isak 
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Sak 56- 24 Nytt lager 

• Dividalsporten AS har sagt opp avtalen med NJFF-Troms om lagerleie på Holt. De skal 

omdisponere sine lokaler og har behov for lagerplassen selv. 

• Nye lager lokaler sjekkes ut, formel henvendelse er sendt til Synergiparken AS på 

Heggelia. 

- Refa på Finsnes, Bonin Lagerplass på øvre Rossvold 

• Kan kjøp av en egen lagerkontainer være ett godt alternativ? Forespørsel er sendt til 

Målselv JFF om årlig leiekostnad og om de har plass til denne. 

Vedtak:  

Enstemmig styre stiller seg bak innkjøp av kontainer til lager for NJFF-Troms. 

Jobber videre med Målselv JFF om område for å sette kontainer. 

Totalramme for innkjøp med frakt og mva kr 75000,- 

 

 

Sak 57- 24 Landsmøte 2024 

• Våre delegater 

- Send en epost til alle delegater med en oppfordring om å gi tilbakemelding på om å de kan 

stille eller ikke. 

Innkalle til møte for å jobbe med vår sak. Viktig å være godt forberedt. 

• Isak som observatør 

- Innspill om at dette er en god arena for at Isak kan både lære mye og ikke minst viktig 

kontaktflate mot andre. Styret innstiller at Isak stiller som observatør. 

• Reise dagen før Landsmøte? 

- Delegatene reiser til landsmøtet dagen før. De som ikke har anledning til å komme dagen før, 

kan komme samme dag som landsmøtet starter. Det er en stor fordel å kunne møte dagen 

før, det gir oss rom til å jobbe med de saker som er viktig for NJFF-Troms sammen med andre 

regioner. 

• Bestilling av flybilletter 

Alle delegater sender inn info om reisedato,  sted og tid til RS. RS bestiller flybilletter for hver 

enkelt delegat. 

• Vår forbundsstyrekandidat Edgar Henriksen 

Sak 58-24 Høringer 

• Kystsoneplanen for Nord- Troms 

Denne er på agendaen med høring i løpet av september. 

RS jobber videre med FNF om innspill på denne høringen. 

Sak 59-24 Eventuelt 

Ingen saker under eventuelt. 

Neste styremøte satt til:  

Dato for neste styremøte ble ikke satt, forslag fra RS om styremøte 23. september kl.20.00 

Gjennomføre møtet som Teamsmøte. 


